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Centerpartiet ser med oro att kränkningarna ökar på skolorna i Lekeberg. Det kan naturligtvis 
bero på olika orsaker. En kan vara att skolan känner sig mer bekväm med att anmäla 
händelser. Det är bra. Men vi tror tyvärr att det finns mycket mer att göra. 

De kränkningar som rapporteras handlar oftast om mobbing och andra typer av händelser. Hur 
ser det ut med måendet bland elever? Det vi menar är att det inte rapporteras kring den 
psykiska hälsan/ohälsan hos en del elever. Det handlar om vilka åtgärdsplaner som vidtas för 
att förbättra för de som känner oro och de som blir utsatta. Det finns vad vi kan se ett 
dokument som är i närtid – "Plan mot diskriminering och kränkande behandling 2022 Planen 
omfattar: Lekebergsskolan 7-9”. Finns någon plan som gäller för alla skolor och förskolor i 
Lekeberg? 

Händelser som när elever blir mobbade under flera år, i förlängningen skapat så mycket 
problem att det lett till skolk. Då med en följd att anmälning gjorts till socialtjänsten att 
föräldrarna inte gjort tillräckligt för att få elever till skolan. Vi menar att det då gått för långt, 
och att skolan kanske skulle se problemet innan sådant sker. 

Centerpartiet yrkar därför, 

- Att förvaltningschefen får i uppdrag att ta fram en åtgärdsplan för kränkande och 
diskriminerande handlingar som har längre tidsperspektiv än ett år. 

- Att redovisning av hur omfattande psykisk ohälsa är bland elever samt att åtgärder för 
att komma till rätta med detta tas fram. 

- Att i den redovisning av kränkande särbehandling som nämnden får idag, också ska 
omfatta redovisning av psykisk ohälsa med åtgärdsplan. 

 

För Centerpartiet i Lekeberg 

 

Håkan Zetterholm   
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